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Geachte heer Vrugt en mevrouw Crul, 

Op 9 april 2013 heeft u vragen gesteld ex art. 38 RvO inzake Haarlemmers voor 
Haarlemmers. 
Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. Hieronder is uw vraag steeds 
cursief weergegeven waama het antwoord van het college volgt. Voor een compleet 
beeld van de context voegen wij uw brief bij deze antwoordbrief. 

/. Bent u als college op de hoogte van de beperkte mogelijkheden van Haarlemmers 
voor Haarlemmers om stroom te kunnen gebruiken en de minder gewenste situatie 
zoals hierboven geschetst? 

Antwoord: 
Ja, het college is, als direct gevolg van uw vragen, op de hoogte van de situatie bij 
Haarlemmers voor Haarlemmers. 

2. Bent u bereid te zoeken naar een gering budget als bijdrage om de organisatie in 
staat te stellen een eigen stroomvoorziening te laten aansluiten en deze rekeningen 
structureel te kunnen betalen? 

Antwoord: 
De organisatie Haarlemmers voor Haarlemmers kan, net als andere organisaties in 
de stad, conform het door de raad vastgestelde subsidiebeleid een subsidieaanvraag 
indienen. 

Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden 
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3. Indien dat binnen de gemeentelijke 'potjes' moeilijk is, bent u dan bereid mee te 
denken in het vinden van een andere oplossing, voor een dergelijk gering bedrag, 
eventueel van derden (fondsen o.i.d.)? 

Antwoord: De organisatie Haarlemmers voor Haarlemmers is in eerste instantie zelf 
verantwoordelijk voor haar financiële beleid. Natuurlijk staat het de organisatie vrij 
om aan fondsenwerving te doen. De gemeente kan, indien de organisatie hier om 
vraagt, een positieve bijdrage leveren aan die activiteit van de organisatie. 

4. Indien u hiertoe niet bereid bent, of geen mogelijkheden ziet, kunt u dan 
aangeven wat u de organisatie dan aanraad om uit dit toch beperkte, overzichtelijke 
probleem te komen, zodat zij juist in deze tijden waarin velen in onze stad het 
moeilijk hebben, praktische ondersteuning kunnen blijven bieden? 

Antwoord: 
Voor de beantwoording van deze vraag verwijzen wij naar het antwoord dat is 
gegeven bij vraag 2. 

Hoogachtend, 

I 
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Het college van burgemeester en wethouders, 

de secretaris, de burgemeester. 

J. Scholten mr. B.B. Schneiders 



Actiepartij 

voor Haarlem 
Haarlem, 9 april '14 

Raadsvragen ex. Artikel 38, 
Betreft: Haarlemmers Voor Haarlemmers 

Geacht College, 

Kort geleden werd de Actiepartij benaderd door dhr. Minne, de drijvende kracht achter de 
laagdrempelige minimaorganisatie "Haarlemmers Voor Haarlemmers", om te vertellen over 
de activiteiten van deze vrijwilligersorganisatie. 
Aan het Tennispad troffen wij een mooi initiatief aan: enkele magazijnruimten vol 
(her)bruikbaar huisraad, kleding, e.d., waartussen medewerkers in de weer waren met het 
sorteren, binnen brengen en distribueren van deze spullen. Alles gaat uiteindelijk naar 
minimahuishoudens, precair gehuisveste Haarlemmers of bijvoorbeeld ex-gedetineerden die 
in contact staan met de reclassering. 
Alles bij elkaar heeft Haarlemmers Voor Haarlemmers contact met zo'n 40 instellingen en 
organisaties, die van tijd tot tijd een beroep doen op de organisatie voor hun minder 
vermogende of ronduit 'arme' cliënten. 
Daarnaast biedt Haarlemmers Voor Haarlemmers een gelegenheid voor mensen met een 
beperkte toegang tot (betaald) werk, om toch werkervaring op te doen, dagritme aan te leren, 
activering en (sociale) vaardigheden. In praktijk, kortom, is Haarlemmers Voor Haarlemmers 
een vrijwillige zelforganisatie van, voor en door mensen in een sociaal- en / of economisch 
zwakke positie. 
Actiepartij wist van het bestaan van de organisatie, maar was verrast over de reikwijdte van 
dit 'initiatief van onderop', waar we met het oog op de toekomst voor het 'sociaal domein' 
immers volop op willen inzetten: 'eigen kracht' en 'zelfredzaamheid', het liefst georganiseerd 
door de mensen zelf, zonder al teveel overheidsbemoeienis. 
Wat dit laatste betreft: de gemeente steunt de organisatie, door de ruimte(n) aan het Tennispad 
beschikbaar te stellen. Dat is natuurlijk fantastisch, want commerciële huur zou voor hen niet 
op te brengen zijn en de ruimten zouden vermoedelijk anders leeg staan. 
Echter, er is nog slechts één beperkt probleem voor de organisatie: tot op heden heeft een 
'buurman' van Haarlemmers Voor Haarlemmers hen, tegen een geringe vergoeding, van 
elektriciteit kunnen en willen voorzien. Voor het bedrag waarmee zij de buurman hiertoe 
vergoeden, kan de organisatie echter nooit het gewenste aantal apparaten laten draaien; naast 
af en toe een was, zodat de ingebrachte kleding schoon wordt afgeleverd, moet er immers ook 
weieens iets gelast worden, ter reparatie. Of moet er even 'n hogedrukreiniger op een nog 
bruikbare, maar net iets te weinig schone koelkast worden ingezet. 
Ook de manier waarop deze stroom nu van derden wordt gebruikt, zou op termijn 
veiligheidsproblemen kunnen geven, hetgeen natuurlijk door niemand gewenst wordt. 
Het liefst zouden dhr. Minne en zijn team natuurlijk een eigen aansluiting voor het perceel 



aanvragen, opdat alles keurig geregeld en veilig is en er meer armslag is om de benodigde 
hoeveelheid stroom voor de dagelijkse werkzaamheden te kunnen gebruiken. Om hun werk te 
kunnen doen. Het gaat daarbij om een overzichtelijk, beperkt budget, dat de organisatie zelf 
niet heeft. Maar wel net dat geringe bedrag waarmee zij hun inspanningen zonder problemen 
kunnen voortzetten. 

In volle bewondering over de inzet van "Haarlemmers Voor Haarlemmers", heeft de 
Actiepartij dan ook slechts enkele korte vragen, ter ondersteuning van het goede werk dat hier 
voor en door onze stadgenoten gedaan wordt: 

1. Bent u als college op de hoogte van de beperkte mogelijkheden van Haarlemmers Voor 
Haarlemmers om stroom te kunnen gebruiken en de minder gewenste situatie zoals hierboven 
geschetst? 

2. Bent u bereid te zoeken naar een gering budget als bijdrage om de organisatie in staat te 
stellen een eigen stroomvoorziening te laten aansluiten en deze rekeningen structureel te 
kunnen betalen? 

3. Indien dat binnen de gemeentelijke 'potjes' moeilijk is, bent u dan bereid mee te denken in 
het vinden van een andere oplossing, voor een dergelijk gering bedrag, eventueel van derden 
(fondsen o.i.d.)? 

4. Indien u hiertoe niet bereid bent, of geen mogelijkheden ziet, kunt u dan aangeven wat u de 
organisatie dan aanraad om uit dit toch beperkte, overzichtelijke probleem te komen, zodat zij 
juist in deze tijden waarin velen in onze stad het moeilijk hebben, praktische ondersteuning 
kunnen blijven bieden? 

Bij voorbaat dank voor beantwoording, 

Met vriendelijke groet, 

Sjaak Vrugt en Inge Crul, 

Actiepartij. 


